
VRK tęs tyrimą dėl galimai neteisėto R.M.Račkausko rinkimų
komiteto politinės kampanijos finansavimo

Šiandien vykusiame Vyriausiosios rinkimų komisijos posėdyje svarstytas atsakymas į Seimo
narių R.Juknevičienės ir B.Matelio kreipimąsi dėl neteisėto komiteto „Atsinaujinančiam
Panevėžiui“ rinkimų kampanijos finansavimo.

Priminsime, kad dar sausio mėnesį Seimo nariai Rasa Juknevičienė ir
Bronislovas Matelis kreipėsi į Vyriausiąją rinkimų komisiją, prašydami pradėti tyrimą dėl
galimai neteisėtos veiklos finansuojant Panevėžio mero Ryčio Mykolo Račkausko rinkimų
kampaniją.

Seimo nariai R. Juknevičienė ir B. Matelis įsitikinę, kad nušalintojo mero R. M. Račkausko
rinkimų komiteto pavadinimas „Atsinaujinančiam Panevėžiui“ ir iš savivaldybės iždo
finansuojamo projekto „Panevėžys atsinaujina“ pavadinimai yra tapatūs, todėl gali klaidinti
rinkėjus.

Taip pat prašyta atkreipti dėmesį į prieš pat rinkimus visą miestą nusėjusias lenteles su
užrašu „Mes dirbame“.

Išklausę pradinę informaciją apie parengtą ataskaitą VRK posėdyje dalyvavę Seimo nariai
atkreipė dėmesį į tai, kad R. M. Račkausko byla yra perduota į teismą, o joje kaip tik
epizodas dėl galimai neskaidrių ryšių su viešųjų ryšių agentūromis finansuojant rinkodaros
programą „Panevėžys atsinaujina“.

Po diskusijų, išsiskyrus nuomonėms, nutarta tyrimą pratęsti. Sudaryta nauja darbo grupė,
kuri turėtų peržiūrėti teisėsaugos turimą medžiagą, įvertinti stendų atsiradimo aplinkybes ir
dinamiką, iš esmės vertinti tokio pobūdžio reklamos finansavimo teisėtumą.


